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Asfalttinormitoimikunta - kokous 4/2020

Aika Maanantai 5.10.2020 kello 9:00 – 10:30

Paikka Etäkokous

Osallistujat Pirjo Kuula, Tampereen yliopisto, puheenjohtaja
Kari Laakso, Helsingin kaupunki, sihteeri
Katri Eskola, Väylävirasto
Jussi Tuominen, NCC Industry Oy
Matti Järvi, Inspecta Sertifiointi Oy
Helena Remes, Nynas Oy
Mikko Mäkelä, Asfalttikallio Oy
Juha Laurila, Infra ry
Henri Väisänen, Peab Asfalt
Markus Simonen, Keski-Suomen ELY-keskus
Riku Tujunen, Sitowise
Sara Väänänen, NCC Industry Oy
Sami Petäjä, Väylävirasto

Poissa:
Reijo Hiukka, Skanska Industrial Solutions Oy
Petri Sikanen, GRK Road Oy
Juhani Tirkkonen, Turun kaupunki

1 Kokouksen avaus

Puheenjohtaja Pirjo Kuula avasi kokouksen.

2 Edellisen kokouksen pöytäkirja

Käytiin läpi edellisen kokouksen pöytäkirja. Pöytäkirja hyväksyttiin.

3 Ilmoitusasiat

Ei ilmoitusasioita.

4 Asfalttinormit 2017

Normien myyntijärjestelyt

PANKin hallitus on käsitellyt asiaa. Loput paperiversiot normeista haetaan pois
RT:n kaupasta ja myydään jatkossa Infran kautta.

Normien sähköisen version jakelua mietitään vielä. Toiveena olisi, että jakelu ja
myynti saataisiin tehtyä PANKin nettisivuilta.

Pirjo kertoi lyhyesti RT:n tarjoaman kustannussopimuksen sisällöstä. Uuden
tarjouksen ehdot ovat huomattavasti aikaisempaa menettelyä heikommat.

Lisälehti
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Lisälehden luonnos on pöytäkirjan liitteenä.

Lisälehden sisällöstä päätetään seuraavassa kokouksessa. Kommentteja lisä-
lehteen pyydetään lähettämään Pirjolle maanantaihin 16.11.2020 mennessä.

5 Matalalämpöasfaltti

Ei käsitelty

6 Asfalttirouhetutkimus

Ei käsitelty.

7 EN-standardien tilanne

Harmonisoitujen tuotestandardien julkaisu ei etene lainkaan eli vuoden 2016
asfalttimassastandardeja ei tulla julkaisemaan OJ:ssa. Seisahtuminen aletaan
näkemään kehityksen esteenä: uusia ominaisuuksia ja testausmenetelmiä ei
saada käyttöön.

Koska uusia harmonisoituja standardeja ei saada, TC227 WG1 toimesta on ky-
sytty kiinnostusta CE-merkinnän purkamiseen ja paluuta kansalliseen tuotehy-
väksyntään. Ehdotuksen tekijä on pyytänyt eri mailta alustavaa kannanilmai-
sua asiaan.

Nykyistä järjestelmää on kehitetty vuosikymmeniä ja sitä ei pidä hylätä kevyin
perustein. Mahdollisiin uusiin järjestelyihin liittyy epävarmuuksia ja riskejä, joi-
ta ei vielä voida tunnistaa ja arvioida. Keskustelun perusteella Katri laati alus-
tavan kannanilmaisun, jossa on todettu, ettemme kannata CE-merkinnästä
luopumista ennen kuin komissio tekee päätöksiä tulevista menettelytavoista.
Jos CE-merkinnästä luovuttaisiin, pitäisi laatia yhteiseurooppalainen laadun-
hallintamenettely. CE-merkinnästä luopuminen ei kuitenkaan olisi ylitse-
pääsemätön ongelma, jos siihen ehditään kansallisesti valmistautua. Katri toi-
mittaa kannanoton WG 1:n puheenjohtajalle.

8 Muut asiat

Ei muita asioita

9 Seuraava kokous

Seuraava kokous on torstaina 19.11.2020 klo 12:00-13:30. Kokous järjestetään
Teams-kokouksena. Kokouksessa käsitellään asfalttinormien lisälehteä ja tar-
peen mukaan EN-standardi asioita.

10 Kokouksen päättäminen

Puheenjohtaja Pirjo Kuula päätti kokouksen klo 10:30.

Helsinki 13.10.2020

Kari Laakso

Tehtävälista:

Normitoimikunnan jäsenet:

- asfalttinormien lisälehti: mahdolliset lisättävät korjaukset ja aikaisempien
korjausten kommentointi 16.11.2020 mennessä (liite).



PÄÄLLYSTEALAN NEUVOTTELUKUNTA – PANK ry KOKOUSPÖYTÄKIRJA 4/2019 3 (3)
Asfalttinormitoimikunta

Kari Laakso 13.10.2020

Pirjo:

- Lisälehden seuraava versio
Liitteet

Liite 1: Asfalttinormien lisälehti 12/2020

Jakelu:

Asfalttinormitoimikunnan jäsenet
Tero Ahokas, Varsinais-Suomen ELY-keskus
T. Vasama, Uudenmaan ELY-keskus
Saija Syväoja, Infra ry
Sami Petäjä, Väylävirasto


